
   

 

raadsleden: Quirine van Mourik-van Laarhoven 

q.vanmourik-vanlaarhoven@raad.leusden.nl 

 Martijn Kraa 

m.kraa@raad.leusden.nl 

 

Aan:  griffie ter doorgeleiding aan college 

Datum:  22 september 2022 

Onderwerp: vragen rondom naleving AVG 

c.c: 

 

 

Geachte leden van het College van burgemeester en wethouders, 

Onlangs presenteerde privacyorganisatie Bits of Freedom een rapport waaruit blijkt dat gemeenten 

zich onvoeldoende houden aan de privacywet AVG. Er worden problemen gemeld met betrekking 

tot de gegevenshuishouding, verwerkingsregisters zouden bijvoorbeeld niet compleet en actueel 

zijn, en een capaciteitsprobleem bij vrijwel alle gemeenten. Er zou te weinig geld voor beschikbaar 

gemaakt worden. 

 

- Hoe is de situatie in Leusden in vergelijking tot andere gemeenten, moeten onze inwoners 

zich zorgen maken over de verwerking van hun persoonsgegevens?  

- Waar zitten de grootste uitdagingen binnen onze gemeente? 

- Welke eventuele extra risico’s loopt Leusden in het kader van het samenwerkingsverband 

BLNP? 

- Welke acties worden ondernomen ter preventie van, dan wel het oplossen van mogelijke 

geconstateerde problemen? 

 

Graag zien wij uw antwoorden zo spoedig mogelijk tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

De fractie van D66 Leusden 
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